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论一体化管理的国土整治规划思想——以重庆市璧山县大路镇国土整治规划为例

郑财贵1,邱道持2,叶公强2,张孝成2,梁启学2

1. 重庆市土地勘测规划院规划所 

2.

摘要： 

研究目的：为科学编制镇级国土整治规划提供理论依据，为同类研究提供参考。研究方法：文献研究、理论研究、

实证研究。研究结果：国土整治规划必须贯彻一体化管理思想；提出一体化管理国土整治规划思想的含义、特征及

辩证关系。研究结论：一体化管理的国土整治规划思想是指导镇级国土整治行动及规划编制行之有效的思想。 
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Study on Integrated Management Ideology of Territorial Control Planning——A 
Case Study of Territorial Control Planningin Dalu Town Bishan County Chongqing 
Municipality

Abstract: 

The purpose of the paper is to provide theoretical basis for draw up scientifically territorial control 
planning, and to take reference for studies similar to it. Methods of documentation, theoretical study and 
case study are employed. The connotation and its characteristics & dialectical relation of integrated 
management ideology of territorial control planning are pointed out. Thought of management integration 
in territorial control planning is an important ideology to direct territorial control and planning in town 
scale.
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